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VERDER IN DEZE UITGAVE:

■  Nieuw waterveld voor HC Rijnvliet

■  Dames Eemvallei vol voor promotie

■  Willem Bakker al 40 jaar op Doornse 

■  Heren Amersfoort willen goed afsluiten

■  Verjongd Fletiomare zet enorme stappen

■  IJsseloever op de drempel van de OVK

■  Shinty voorbeeld opleiding clubarbitrage

■  Schaerweijde richt zich op play-outs ■  Duco Telgenkamp wil prijzen winnen
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SCHC op jacht 
naar landstitel
SCHC op jacht 
naar landstitel
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Bovendien gaat het de komende
periode écht ergens om. In de
Tulp Hoofdklasse breken de
weken van de waarheid aan. De
heren van Kampong kijken al-
weer uit naar de play-offs en ui-
teraard gaan de blauwhemden
voor een nieuwe landstitel. 

HANDHAVING
Iets lager op de ranglijst mogen
de heren van Schaerweijde zich
opmaken voor de play-outs. De
ploeg is verzekerd van de elfde
plaats en dus wacht eind mei een

tweestrijd met een van de kans-
hebbers uit de Promotieklasse.
Waarschijnlijk Hurley of Nijme-
gen. Voor Voordaan viel al eerder
het doek. 

DAMES
Ook in Bilthoven neemt de span-
ning toe. De dames van SCHC
draaien een topseizoen en ken-
nen in Hurley de eerste tegen-
stander in de play-offs. Daarna
wacht Amsterdam of Den Bosch.
En het moet toch mogelijk zijn
om de Brabantse of hoofdstede-
lijke hegemonie nú te doorbre-
ken. 

OP JACHT
Een paar treetje lager zijn diverse
teams vol op jacht naar succes en
ook in de klasses daaronder
wordt er bikkelhard gestreden.
Zo liggen de heren van IJsseloe-
ver op titelkoers, kan Fletiomare
de play-offs nog halen en zijn de
dames van Eemvallei niet te stop-
pen in de vierde klasse.  

GENIETEN
Voor vrijwel alle clubs en teams
staat er dus veel op het spel.
Zowel bij senioren als ook bij de
jeugd. En dat maakt het span-

nend en aantrekkelijk. Het wordt
dus weer genieten en zeker ook
buiten de lijnen. Niet in de laatste
plaats omdat er in deze periode
bij veel clubs allerlei activiteiten
op het programma staan met
veel gezelligheid en sfeer. Ook
dat hoort bij het voorjaar. 

ORANJE
Ook op het gebied van internatio-
naal tophockey staat er veel in de
agenda. Voor de Oranjeteams
wachten er diverse FIH Pro
Leagueduels. In juni spelen de
Nederlandse Heren 8 interlands,

waarvan 4 in Eindhoven en 4 in
Amsterdam. Voor de  Oranjeda-
mes geldt hetzelfde. Voor de fans
dus veel mogelijkheden om beide
teams in actie te zien.  

HAVE FUN!
Kortom: het worden mooie
maanden en het wordt volop ge-
nieten op en rond de velden. Ge-
nieten van hockey en van alles
wat de sport en het verenigings-
leven mooi maakt. Een heerlijk
hockeyvoorjaar. Have fun en let's
stick together. 

TIPS? De makers van de Hockeykrant houden zich van harte aanbevolen 

voor tips, bijzondere evenementen en grappige of ontroerende foto's. 

Dit geldt uiteraard ook voor leuk en opvallend nieuws over uw club

of team. 

Heeft u een suggestie of een persbericht dat interessant is voor de 

Hockeykrant? Laat het ons weten. Wij gaan er alles aan doen om

uw tips te verwerken in het eerstvolgende nummer.

Mail de redactie: info@hockeykrant.nl

Regen, wind, koude ochtenden en bibberen op het veld. 
Het was bij de herstart van de competitie nog geen pretje.
Maar gelukkig gaat het nu de goede kant op. Het is eindelijk
voorjaar, de temperaturen stijgen en de mooiste hockey-
periode van het jaar breekt aan. Met Pinkstertoernooien,
clubfeesten en vooral heel veel hockey. 

De allermooiste 
maanden van 
het hockeyjaar!

Hockeykrant Utrecht/Amersfoort is

een uitgave van De Hockeykrant.

Deze krant staat helemaal in het

teken van de hockeyverenigingen

in de regio Utrecht en Amersfoort.

Verspreiding vindt plaats via de

clubhuizen en de onlinekanalen

van de opgenomen verenigingen

en via www.hockeykrant.nl.
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COLOFON

Voor fans van het Nederlands Elftal Dames én Heren wordt
het genieten in juni. In die maand spelen de Oranjeteams
maar liefst 16 thuiswedstrijden in de FIH Pro League. Met
acht duels in Eindhoven en acht in Amsterdam. 

16 Oranjeduels
in juni!

PROGRAMMA EINDHOVEN
Woensdag 07 juni 16:10 Nederland - China Dames

Woensdag 07 juni 18:40 Nederland - India Heren

Donderdag 08 juni 20:40 Nederland - Australië Dames

Vrijdag 09 juni 20:40 Nederland - Australië Heren

Zaterdag 10 juni 15:10 Nederland - India Heren

Zaterdag 10 juni 17:40 Nederland - China Dames

Zondag 11 juni 17:40 Nederland - Australië Dames

Maandag 12 juni 20:40 Nederland - Australië Heren

PROGRAMMA AMSTERDAM
Vrijdag 23 juni 20:40 Nederland - Duitsland Dames

Zaterdag 24 juni 15:10 Nederland - Nieuw-Zeeland Dames

Zaterdag 24 juni 17:40 Nederland - Duitsland Heren

Zondag 25 juni 17:40 Nederland - Nieuw-Zeeland Heren

Maandag 26 juni 19:40 Nederland - Duitsland Dames

Dinsdag 27 juni 18:10 Nederland - Nieuw-Zeeland Dames

Dinsdag 27 juni 19:40 Nederland - Duitsland Heren

Woensdag 28 juni 19:40 Nederland - Nieuw-Zeeland Heren

De Oranje Dames spelen op 7, 8, 10
en 11 juni op Oranje-Rood in Eind-
hoven vier wedstrijden: twee tegen
China en twee tegen Australië. 
Op 23, 24, 26 en 27 juni wachten in
Amsterdam vier duels met Duitsland
en Nieuw-Zeeland.   

HEREN
De Nederlandse Heren gaan op 
7, 9, 10 en 12 juni in Eindhoven de
strijd aan met India en Australië.

Tegen beide landen wordt twee 
keer gespeeld. Op 24, 25, 27 en 28
is Amsterdam de locatie voor een
dubbele ontmoeting met Duitsland
en Nieuw-Zeeland. 

TICKETS
De kaartverkoop voor deze duels is
inmiddels gestart. Toegangstickets
(dagkaarten) zijn online te bestellen
via fihproleague.nl/tickets. Meer in-
formatie vind je op fihproleague.nl.





'Leuk en leerzaam'. Met die twee
woorden beschrijft Jan de Wijker-
slooth het seizoen van Schaerwe-
ijde in de Tulp Hoofdklasse Heren.
Best opmerkelijk. Want de elfde
en voorlaatste positie op de rang-
lijst is misschien leerzaam, maar
leuk is toch iets anders.

PROMOTIE
Bij Schaerweijde ligt dat genuan-
ceerder. De Wijkerslooth refereert
aan het feit dat de Zeisters in de
zomer van 2022 na zes jaar terug-
keerden op het hoogste niveau.

“We zijn lang bezig geweest om
weer in de Hoofdklasse te komen,”
legt de goalie uit. “Dat hebben we
mede door corona twee jaar moe-
ten uitstellen. En als je er zolang
naar toewerkt, is het superleuk
om daadwerkelijk op het hoogste
niveau te spelen. Het is ontzettend
mooi om je te kunnen meten met
de beste hockeyers ter wereld. Al
moet je ook concluderen dat ze
vaak iets beter zijn.”

GEWIJZIGD
Die conclusie werd dit seizoen al
snel duidelijk. De promovendus
kende een moeizame eerste sei-
zoenshelft en behaalde daarin

slechts vier punten. Met dank aan
een zege op Voordaan en een ge-
lijkspel op hdm. In andere duels
kwam Schaerweijde vaak te kort.

De Wijkerslooth: “Af en toe zijn we
door de tegenstander hard afge-
straft. Daarom hebben wij vrij
vroeg in het seizoen tactisch wat
gewijzigd. Die stappen moesten
we ook maken want tegen bepaal-
de clubs ging het wat te hard. 
Die aanpassing hebben we goed
opgepakt.”

OPSTEKER
Zeker na de winterstop werden de
veranderingen zichtbaar. Zo speel-
de Schaerweijde met 2-2 gelijk
tegen Oranje-Rood en werd Kam-
pong verrassend met 2-1 versla-
gen. “Misschien had Kampong een
wat mindere dag, maar voor ons
was het een heerlijke wedstrijd,”
blikt De Wijkerslooth terug. “We

speelden vol passie, knokten kei-
hard, maakten goede goals en
trokken zo de pot over de streep.
Dat was zeker een fijne opsteker.”

NIET ALS KIP ZONDER KOP
De Wijkerslooth geeft aan waar
Schaerweijde concreet stappen in
heeft gemaakt. “Niet als een kip
zonder kop voor elke aanval gaan,
maar het balbezit wat meer koes-
teren. Dus af en toe het tempo
van de wedstrijd iets meer lezen.
Daarin zijn we echt beter gewor-
den waardoor we veel langer in de
wedstrijd zitten.”

“Daardoor konden we ook stunten
tegen Kampong en Oranje-Rood.
We hebben echt gehamerd op de
basis en structuur. Dat zie je terug,
vooral in thuiswedstrijden. Ik denk
dat weinig teams met een fijn ge-
voel naar De Kuil komen.”

SCHAKELMOMENTEN
Op de Kuil maakte Schaerweijde
het ook Amsterdam knap lastig.
Toch gingen de bezoekers met
een 1-3 zege huiswaarts. “Je zag
dat Amsterdam in een aantal 
momenten wat slimmer was,”
weet de Wijkerslooth. 

“Bijvoorbeeld in het snel nemen
van vrije ballen. Dat zijn schakel-
momenten waaruit ze wisten te
scoren. Dan zie je dat een team
als Amsterdam een stuk verder is.”

PLAY-OUTS
Ondanks de verbeteringen is Scha-
erweijde er niet in geslaagd de
play-outs te ontlopen. Daarom
wacht eind mei een tweeluik met
de nummer twee van de Promo-
tieklasse. Hoogstwaarschijnlijk zal
dat tegen Nijmegen of Hurley zijn.

Voor Schaerweijde komen de play-
outs niet als een verrassing. “Aan
het begin van het seizoen wisten
wij dat het aannemelijk was dat
we op deze positie terecht zouden
komen. Het heeft dus altijd wel er-
gens in ons achterhoofd gezeten.”

Toch heeft de doelman vertrou-
wen. “Wij staan als team sterk bij
elkaar en laten zien dat we met
heel hard werken ook een eind
kunnen komen. Wellicht zit er in
de laatste wedstrijden nog iets
moois in. Dan kunnen we met een
goed gevoel de play-outs ingaan.”
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Schaerweijde maakt zich op voor
play-outs Hoofdklasse

ZEIST - Het worden span-
nende weken voor de
heren van Schaerweijde.
Met nog twee reguliere
speelronden is de ploeg
zeker van de elfde plaats in
de Tulp Hoofdklasse Heren
en dus wachten de play-
outs. Daarin moet Schaer-
weijde het opnemen tegen
de nummer twee van de
Promotieklasse. Keeper Jan
de Wijkerslooth weet wat
er te wachten staat.

Ervaring met spelen van play-offs

Jan de Wijkerslooth heeft ervaring met het spelen van play-offs. Zo
bereikte hij in 2018 met Amsterdam de finale om het landskam-
pioenschap. Kampong was daarin in drie duels net te sterk. “Ik heb
inderdaad al een aantal van dit soort wedstrijden mogen spelen.
Het zijn wel duels op zich. Er komt zeker wat druk bij kijken en er is
vaak veel publiek.”

Deze bagage komt goed van pas in de komende play-out wedstrij-
den. “Ik weet uit eigen ervaring dat je vanuit de Promotieklasse met
vertrouwen die duels ingaat. Voor de Hoofdklassers ligt dat vaak
anders.”

Schaerweijde mag dat vertrouwen ook hebben. “Wij hebben dit sei-
zoen aangetoond behoorlijk goed mee te kunnen in de Hoofdklas-
se. In de play-outs mogen we dat bewijzen en moeten laten zien wij
kwalitatief betere spelers hebben.”

De Wijkerslooth wil met Schaerweijde ook volgend seizoen uitko-
men in de Hoofdklasse. “Het is een doel om met Schaerweijde een
steady Hoofdklasser te worden. Dan moeten we ook aantonen dat
we daarin thuis horen.”



PLAY-OFFS TULP HOOFDKLASSE HEREN EN DAMES
De aanvangstijden van de wedstrijden worden in samenwer-
king met ViaPlay en de NOS vastgesteld. Goed nieuws is dat
alle duels in de play-offs live te zien zijn op ViaPlay en een
groot aantal ook bij de NOS.

DEZE WEDSTRIJDEN WORDEN GESPEELD OP: 
Donderdag 18 en zondag 21 mei: Halve finales Heren
Donderdag 18 en zaterdag 20 mei: Halve finales Dames
Zaterdag 27 en maandag 29 mei : Finale Heren
Zaterdag 27 en maandag 29 mei: Finale Dames

PLAY-OFFS TUSSEN HOOFDKLASSE EN PROMOTIEKLASSE 
24 mei Heren - wedstrijd 1
25 mei Dames - wedstrijd 1
27 mei Dames en Heren - wedstrijd 2
29 mei Dames en Heren - wedstrijd 3*

PLAY-OFFS TUSSEN PROMOTIEKLASSE EN OVERGANGSKLASSE 
24 mei Heren  - Ronde 1 - wedstrijd 1
25 mei Dames - Ronde 1 - wedstrijd 1
27 mei Dames en Heren - Ronde 1  - wedstrijd 2
28 mei Dames en Heren - Ronde 1 - wedstrijd 3*
31 mei Heren - Ronde 2 - wedstrijd 1
1 juni Dames - Ronde 2 - wedstrijd 1
3 juni Dames en Heren - Ronde 2 - wedstrijd 2
4 juni Dames en Heren - Ronde 2 - wedstrijd 3*

PLAY-OFFS TUSSEN OVERGANGSKLASSE EN 1E KLASSE  
31 mei Heren - Ronde 1 - wedstrijd 1 
1 juni Dames - Ronde 1 - wedstrijd 1
3 juni Dames en Heren - Ronde 1 - wedstrijd 2
4 juni Dames en Heren - Ronde 1 - wedstrijd 3*
7 juni Heren - Ronde 2 - wedstrijd 1
8 juni Dames - Ronde 2 - wedstrijd 1
10 juni Dames en Heren - Ronde 2 - wedstrijd 2
11 juni Dames en Heren - Ronde 2 - wedstrijd 3*

*Indien nodig. 

NEDERLANDSE KAMPIOENSCHAPPEN
Datum Categorie Locatie
17 juni Finaledag Super O18 HC Barendrecht
17 juni Finaledag Super O16 NMHC Nijmegen
17 juni NK O14 - poulefase MHC de Mezen en 

Culemborgse MHC
24 juni NK O14 - halve finales

en finales MHC de Mezen
24 juni NK (finales) O16 + O18 HC Rotterdam
24 juni NK Trimhockey Schaerweijde
25 juni NK 30+ en 45+ Gooische HC
25 juni NK Reserve MHC Zoetermeer
25 juni NK O25 HV Myra

In mei en juni vindt de ontknoping plaats van 
het seizoen 2022-2023. Hieronder vind je het
overzicht met de data van alle play-offs en de
kampioenschappen van de Hoofdklasse tot en
met de eerste klasse. 

Alle play-offs worden gespeeld in series van 'best of three'.
Dit geldt niet voor de Tulp Hoofdklasses. In tegenstelling 
tot eerdere seizoenen worden deze play-offseries gespeeld
over 2 wedstrijden.

Play-offs, 
play-outs & 
NK’s 2023

ALGEMEEN
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Haar eerste seizoen met SCHC
verloopt dus naar tevredenheid
voor Lisa Post. Stichtsche gaat als
nummer één van de competitie
de play-offs in en dat betekent
dat Post voor het eerst in haar
hockeycarrière gaat spelen om de
landstitel. Post geniet volop bij
SCHC. “Het zijn heel fijne meiden,
het niveau is hoog, er heerst echt
een hockeycultuur,” somt ze op.
“Ik word echt uitgedaagd.”

OVERTUIGD
Vorig jaar speelde Post nog met
Oranje-Rood in de Hoofdklasse.
Dat seizoen eindigde met degra-
datie nadat Tilburg in de play-
outs in het derde en beslissende
duel te sterk was voor de ploeg
uit Eindhoven. Drie weken later
maakte Post de overstap naar
SCHC. Coach Lucas Judge had
aangegeven hoe Post paste in het
totale plaatje van SCHC en dat
overtuigde haar om voor Sticht-
sche te kiezen.

Post heeft zich dit seizoen bij
SCHC laten zien als een betrouw-
bare verdediger. “In het begin
was de grootste uitdaging om
mijn plekje te vinden in de groep
en me snel thuis te voelen. Dat is

goed gelukt. Ik heb ook zeker
stappen gemaakt.”

GOLD CUP
De strijd om de belangrijkste
prijs, het kampioenschap van Ne-
derland, moet nog losbarsten,
maar één prijs heeft SCHC dit sei-
zoen al wel binnen: de Gold Cup.
Dankzij goals van Kyra Fortuin en
Yibbi Jansen werd Den Bosch op
20 april in de finale met 2-1 ver-
slagen. Post: “Het is een prijs. Die
pakten we toch maar mooi.” 

Twee weken eerder was Den
Bosch in de kwartfinale van de
Euro Hockey League nog verant-
woordelijk geweest voor de uit-
schakeling van SCHC. “Dat was

zuur,” herinnert Post zich. “Maar
het winnen van de Gold Cup voel-
de voor mij niet echt als revan-
che. Het was gewoon een prijs en
die wilde ik winnen.”

PLAY-OFFS
SCHC en Den Bosch worden ook
gezien als de twee ploegen die uit
gaan maken wie kampioen gaat
worden. Post gaat daar echter
niet zomaar van uit. “Dat durf ik
niet te zeggen.” Om de finale te
bereiken moet SCHC inderdaad
ook eerst zien af te rekenen met
de nummer vier van de Hoofd-
klasse, Hurley. Op 18 mei gaat
SCHC op bezoek in Amstelveen,
waarna op 20 mei de return volgt
in Bilthoven. 

In de competitie wist SCHC dit
seizoen twee keer te winnen van
Hurley. Thuis werd het 2-0, uit
was SCHC ook de sterkste: 1-3.
Op papier is SCHC in deze twee-
luik favoriet, maar ook wat dat
betreft is Post wat voorzichtiger.
“Ik ben daar ook niet echt mee
bezig. Ik ben vooral bezig met
mijn eigen ding. En het blijven
play-offs. Zekerheid heb je nooit.
Het zijn wedstrijden en die moet
je gewoon winnen,” zegt ze nuch-
ter. 

Hoewel SCHC met een behoorlij-
ke voorsprong op nummer twee
Den Bosch aan kop gaat in de
Hoofdklasse, lijkt het qua uitsla-
gen de laatste paar wedstrijden
niet overtuigend te gaan bij
Stichtsche. Zo werden KZ, HGC en
hdm met maar één doelpunt ver-
schil verslagen. Schijn bedriegt

echter enigszins. “De wedstrijden
waren minder close dan de uitsla-
gen aangeven,” weet Post. “We
hadden die wedstrijden eerder
kunnen beslissen.”

ORANJE
Na de play-offs is het hockeysei-
zoen mogelijk nog niet voorbij
voor Post want ze maakt deel uit
van de trainingsgroep van Oran-
je. Deze komt na de play-offs
weer bij elkaar en zal dan toewer-
ken naar de wedstrijden in de
Pro-League die Oranje in juni en
begin juli zal spelen. Daarnaast is
er het EK dat in augustus in Mön-
chengladbach plaatsvindt. “Ik
hoop dat ik bij de selectie zit. Dat
is afwachten.” Wellicht dat suc-
cesvolle play-offs een extra zetje
kunnen geven aan Post.

Lisa Post voelt zich helemaal 
op haar plek bij SCHC 

BILTHOVEN - Vorig seizoen

eindigde het seizoen van

Lisa Post in mineur nadat zij

met Oranje-Rood was gede-

gradeerd. Dit seizoen is het

bij SCHC helemaal anders.

De ploeg van coach Lucas

Judge gaat als koploper van

de Tulp Hoofdklasse richting

de play-offs en vierde al een

feestje met het winnen van

de Gold Cup.

Studie Sportkunde succesvol afgerond

Naast het winnen van de Gold Cup met SCHC boekte Lisa Post on-
langs ook een persoonlijk succes. Ze rondde succesvol de studie
Sportkunde aan de Fontys Sporthogeschool in Eindhoven af.  “De
combinatie hockey en studeren ging mij goed af,” vertelt Post. 

“Ik moet ook wel zeggen dat de school fijn heeft meegewerkt. Men
dacht veel mee in oplossingen. Dat zal ook met de studierichting te
maken hebben gehad. Veel docenten zijn sportminded. Ik heb daar-
in wel wat geluk gehad want ik denk niet dat het bij elke studie zo
gaat.”

Naast het hockey doet Post nu vrijwilligerswerk en is ze zich aan het
oriënteren op een vervolgstudie waar zij in september mee wil be-
ginnen. Dan krijgt ze het weer druk met de combinatie hockeyen-
studeren. “Ik vind het fijn om iets naast het hockey te hebben,” legt
ze uit. “Dat ik me ook met andere dingen bezighoud en niet de hele
dag op de bank zit te wachten tot ik kan hockeyen. En het is ook
belangrijk voor later natuurlijk.”





De komst van een vierde veld
was al langer noodzakelijk. De
club beschikt over drie velden,
waarvan twee watervelden, maar
de capaciteit is niet meer toerei-
kend voor de ruim 1000 leden.
“De afgelopen jaren was het al
behoorlijk passen en meten,
maar dit seizoen groeien we echt
uit ons jasje,” zegt Rijnvliet-voor-
zitter Philip Groeneveld. “Dat is
bepaald niet ideaal. Wij hadden
gehoopt nog voor de winter over
het nieuwe veld te kunnen be-
schikken, maar dat liep even an-
ders.”

MODDERKRUIPER
De aanleg van het veld werd fors
vertraagd door de aanwezigheid
van enkele piepkleine beestjes:
de modderkruiper. Een be-
schermde diersoort waarvan en-
kele exemplaren in de sloot ach-
ter het sportpark huisden. “Dit
zorgde voor de nodige proble-
men en vertraging,” legt Groene-
veld uit. “Na diverse onderzoeken
is er een plan geschreven en heb-
ben we een oplossing kunnen
vinden. Maar alles bij elkaar heeft
het toch behoorlijk wat tijd in be-
slag genomen.”

MOOI MOMENT
Inmiddels zijn alle hobbels ge-
slecht. Na de voorbereidende
werkzaamheden is de grond
'voorbelast' en op dit moment is
een aannemer druk aan de slag
met de daadwerkelijke aanlag
van het veld. En als alles volgens
planning verloopt, moet het nieu-
we waterveld rond de zomerva-
kantie gebruiksklaar zijn. 

“Dat wordt een moment om naar
uit te kijken,” zegt de voorzitter
enthousiast. “Vooral voor onze
leden. Want met ons nieuwe veld
hebben we weer voldoende capa-
citeit om alle teams op een goede
manier te laten spelen en trainen.
Eventueel twee keer in de week
als dat nodig is. Dat is niet alleen
heel fijn, maar komt ook het hoc-
key ten goede.”

CLUBHUIS
Met het nieuwe veld zijn de plan-
nen van HC Rijnvliet nog niet ten
einde. De club kijkt ook naar mo-
gelijkheden om op termijn een
nieuw clubhuis te realiseren.
“Dan praat je wel over een meer-
jarenplan, maar de ambitie is er
zeker,” verduidelijkt Groeneveld.
“De noodzaak is er ook. Feitelijk
zitten we nu in een tijdelijk club-
huis waar kort na de oprichting
van HC Rijnvliet bewust voor is
gekozen. Daar zijn we nog altijd
blij mee en ons huidige onderko-
men is ook heel gezellig, maar
het ledenaantal is inmiddels wel
verdrievoudigd.”

VERKENNENDE FASE
Met de groei die de club momen-
teel doormaakt én voorziet in de
komende jaren, bereikt ook de
capaciteit van het clubhuis een
grens. “Vandaar de wens om een
eigen en groot clubhuis te bou-
wen met voldoende faciliteiten.
Maar dat is geen kwestie van van-
daag of morgen. Op dit moment

zitten we in een verkennende
fase waarbij ook wordt gesproken
met de gemeente. Daarnaast zijn
er bij zo'n project op financieel
gebied de nodige haken en ogen
die je zorgvuldig moet afwegen.
Het is dus echt een meerjarig tra-
ject, maar wij hebben goede
hoop het nieuwe clubhuis rich-
ting 2030 te realiseren.”

FAMILIEVERENIGING
Het zijn mooie ontwikkelingen bij
de jonge vereniging die in 2015
werd opgericht. Destijds op initia-
tief van enkele ouders om een
antwoord te bieden op de wacht-
lijsten bij de Utrechtse hockey-
clubs. Bij de oprichting is bewust
ingezet op een gezellige familie-
vereniging met veel betrokken-

heid, een warme sfeer en hockey
voor elk niveau. 

Deze kernwaarden staan nog al-
tijd overeind. Groeneveld: “Onze
focus ligt op breedtehockey.
Daarmee proberen wij ons juist
te onderscheiden als een leuke
en gezellige vereniging waar
plaats is voor iedereen. Daarbij
draait het niet alleen om presta-
ties, maar om de totale hockey-
beleving. Dus veel activiteiten, on-
derlinge binding, hockeyen met
een professionele trainer op je
eigen niveau en uiteraard veel
plezier.”

“Goede faciliteiten voor onze
leden zijn daarbij even belangrijk.
Ons nieuwe derde waterveld

draagt daar zeker aan bij. We
hebben er enorm veel energie in-
gestoken en het was een lang
proces met de nodige uitdagin-
gen, maar het is het waard ge-
weest. Het nieuwe veld wordt
prachtig en het biedt ons veel
extra mogelijkheden en ruimte.
Daarmee kan HC Rijnvliet écht
weer vooruit!”

HOCKEYKRANT UTRECHT/AMERSFOORTHC RIJNVLIET 9

UTRECHT - De komende
weken wordt het druk op
HC Rijnvliet. Niet alleen met
hockey, maar zeker ook
door werkzaamheden. Op
dit moment wordt een
vierde veld aangelegd die
rond de zomer gebruiks-
klaar is. Daarnaast wordt er
ook gekeken om op termijn
een nieuw clubhuis te reali-
seren waarmee de snel-
groeiende club op een
goede manier de toekomst
in kan. 

BLAASHAL
Een andere nieuwe ontwikke-
ling is dat HC Rijnvliet het
voornemen heeft een blaas-
hal aan te schaffen waar in
de winter kan worden ge-
traind en gepeeld. Hiervoor
heeft de club de handen
ineen geslagen met hockey-
club Zwaluwen Utrecht om
samen een stap te maken en
het plan van de blaashal te
realiseren. 

Hiermee proberen de vereni-
gingen niet alleen een oplos-
sing te bieden voor het tekort
aan voldoende binnensport-
faciliteiten in de gemeente
Utrecht. Deze gezamenlijke
aanpak maakt het vooral ook
mogelijk om de leden van
beide verenigingen in de win-
termaanden goede zaalhoc-
keyfaciliteiten te bieden. 

Nieuw waterveld en mooie plannen bij Rijnvliet

De Dompelaar 1 E | 3454 XZ DE MEERN 

Tel.: 030 – 410 03 10 

www.gerssenadviesgroep.nl 

FOTO’S: HC RIJNVLIET



A D V E R T O R I A L

Keepen en leren met plezier
Waar keepen begint? “Bij een goede basis”, vindt goalie guru

Martijn Drijver. “Dan sta je er als keeper altijd, ook op een 

mindere dag.”

De ultieme basis, die leer je bij de Drijver Goalie Academy, waar je niet alleen terecht kunt voor

keeperskampen en clinics, maar óók voor een seizoen lang toptrainingen. “We trainen op Pinoké

en Kampong”, vertelt Martijn. “Elke week met keepers van 10 t/m 18 jaar, van allerlei clubs uit

de regio.” Wat de Drijver Goalie Academy zo uniek maakt? “Onze visie op keepen. We werken

met het Drijver Goalie System, dat we continu aanpassen aan de laatste ontwikkelingen binnen

het hockey, waarbij iedereen beter kan leren keepen. Wat jouw niveau of stijl ook is.” 

MEER ZELFVERTROUWEN
Maar de allerbelangrijkste basis? “Dat is plezier”, vindt Martijn. “Onze keepers stappen met een

glimlach het veld op. Wij bieden een leuke én veilige omgeving om je te ontwikkelen. We kijken

ook altijd naar de persoon achter de keeper: wie zit er onder die helm? De ene keeper komt bij-

voorbeeld vol bravoure binnen. Een ander kind komt onzeker binnen, maar bouwt met de week

meer zelfvertrouwen op.” 

KEEPERSKAMPEN
“In de zomervakantie organiseren wij samen met SportWays 

unieke keeperskampen, met als doel een nog betere goalie te 

worden en vrienden voor het leven te maken. 

Trainingen van topniveau én met een topsfeer.” 

Antwerpen Drijver Goalie Camp: 10-16 jaar (9 t/m 15 juli)

Amsterdam Elite Prep Junior: 12-15 jaar (30 juli t/m 5 augustus)

Amsterdam Elite Prep Senior: 14-18 jaar (30 juli t/m 5 augustus)

Amsterdam Top Hockey: 10-16 jaar (6 t/m 12 augustus)

Website: drijver.com

QR-CODE VOOR DE 

KEEPERSKAMPENERSKAMPEN



Toch is van promotiestress of
kampioenskoorts nog zeker geen
sprake bij de Amersfoorters.
“Welnee en wij gaan ook niet in-
eens andere dingen doen,” zegt
aanvoerder Fabiën van Midde-
laar. “Wij blijven dus ons eigen
spelletje hockeyen en gaan voor-
al van eigen kracht uit. Wat dat
betreft hebben we geleerd van
vorig seizoen.”

OPNAAIEN
Vorig jaar was Eemvallei ook al
dicht bij promotie. Uiteindelijk
kwam de ploeg slechts één punt-
je tekort voor de stap naar de
tweede klasse. “Wij streden toen
met meerdere teams om promo-
tie. Daardoor stond er veel span-
ning op en zeker in de slotfase
van de competitie waren we el-
kaar behoorlijk aan het 'opnaai-
en'. Dat is nu anders. De groep 
is dit jaar echt volwassen gewor-
den en er is veel meer rust en
zelfvertrouwen.”

COACH
In dat proces speelde Hien The
een belangrijke rol. De coach
nam in de zomer van 2022 het
stokje over van Pieter de Jong 
die na drie seizoenen afscheid
nam. “Pieter heeft in de afgelo-
pen jaren een heel goede basis
neergezet. Met Hien hebben 
we een volgende stap gemaakt.
Individueel en vooral ook als
team.”

“Vorig jaar wonnen wij nog wel-
eens wedstrijden op basis van in-
dividuele kwaliteiten. Nu is het
team de grootste kracht. Dat zie
je ook aan de doelpunten die
heel gelijkmatig zijn verdeeld.
Daarnaast staat het gewoon goed
en met veel rust aan de bal is het
fijn hockeyen.”

VISITEKAARTJE
Dit blijkt zeker de laatste weken.
Want sinds de herstart van de
competitie veegt Eemvallei vrijwel

iedere tegenstander met grote
cijfers van het veld. Bovendien
gaf de ploeg eerder dit seizoen in
de Silver Cupwedstrijd tegen
tweedeklasser Alkmaar ook al
een aardig visitekaartje af. “Wij
verloren nipt met 2-1, maar kon-
den goed meekomen. Alkmaar
speelt nu voor promotie naar de
eerste klasse. Dat zegt wel iets
over het niveau. We zijn ook toe
aan een stap omhoog.”

KNALLEN
Voor Fabiën van Middelaar zou het
haar tweede promotie betekenen.
De 21-jarige aanvoerder is bezig
aan haar vijfde seizoen in Dames
1. Daarmee geldt zij ook als de
'routinier' van het team. “We heb-
ben een jonge groep die komend
seizoen voor een groot deel intact
blijft. Ook Hien heeft bijgetekend.
Daarmee staat er een mooie basis
om de tweede klasse in te gaan.”

“Zover is het nog niet, maar wij
zijn enorm gebrand om de ko-
mende weken te knallen. Maar
wel wedstrijd voor wedstrijd.
Dus eerst op 14 mei tegen Bar-
neveld álles geven om promo-
tie te realiseren. Dat is het be-
langrijkst. En dan op 7 juni
tegen De Mezen mogelijk het
kampioenschap. Daar gaan we
vol voor.”
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AMERSFOORT - Op zondag 14 mei kán het gebeuren
voor de dames van Eemvallei. Wint de ploeg op eigen
veld van Barneveld dan is promotie naar de tweede
klasse een feit. Dat is het eerste doel. Twee weken later
kan ook het kampioenschap worden behaald. Als dé
bekroning van een fantastisch seizoen. 

Dames Eemvallei vol voor promotie én titel

Het nieuwe Heren 1 moet de plek
innemen van het oude vaandel-
team dat in de zomer van 2022
afzwaaide. De vriendenploeg
presteerde de afgelopen jaren
prima in de derde klasse en was
vorig seizoen nog dicht bij pro-
motie. Dat lukte nét niet. Omdat
bij een deel van de spelers de
leeftijd een rol begon te spelen,
besloot het team een stapje terug
te doen en als Heren 3 verder te
gaan. Met succes want de routi-
niers staan ongeslagen boven-
aan. 

NIEUW
Het afzwaaien van de 'oude
garde' betekende voor Rijnvliet
een seizoen zonder Heren 1. “Wij
hebben nog wel een poging ge-
daan om een doorstart te maken,

maar dat bleek een te lastige op-
gave,” zegt voorzitter Philip Groe-
neveld. “Daarom is besloten de
tijd te nemen en een nieuw
Heren 1 op te zetten. Met jon-
gens uit de eigen jeugd en spe-
lers uit de andere teams om
daarmee te gaan bouwen.”

TRAININGEN
Om een nieuwe selectie samen te
stellen, worden sinds half april
trainingen gehouden. Hoofdtrai-
ner Olaf Heskes staat iedere
woensdagavond op het veld met
een trainingsgroep van geïnteres-
seerden om een nieuw Heren 1
te gaan vormen. Iedereen die in-
teresse heeft, kan meedoen. Ook
spelers die weer willen beginnen
met hockey zijn welkom. 

“Uiteindelijk moet dit ertoe leiden
om, met behulp van het begelei-
dingsteam, stapsgewijs te bou-
wen aan het toekomstige H1,”
legt de voorzitter uit. “De TC heeft
een gedetailleerd plan uitgewerkt
en vanzelfsprekend bieden wij
alle faciliteiten. De eerste trainin-
gen waren al veelbelovend, het
ziet er goed uit. Maar we kunnen
nog wel een paar goede hockey-
ers gebruiken.”

VOOR IEDEREEN PLAATS
Overigens zijn ook andere senio-
ren welkom bij HC Rijnvliet, zowel
dames als heren. “Je kunt op

ieder niveau bij ons hockeyen.
Met 9 damesteams, 2 jongdames-
teams en 5 herenteams is er vol-
doende keus. Daarnaast hebben
we een 45+ damesteam, een
heren 30+ team en een gezellige

trimgroep op maandagavond die
ook competitie speelt. Er is voor
iedereen dus plaats op Rijnvliet.” 

Meer weten over HC Rijnvliet?
Kijk op hcrijnvliet.nl. 

UTRECHT - Wil jij komend seizoen hockeyen in de
Heren 1 van een gezellige familievereniging? Dat kan.
HC Rijnvliet start met een nieuw vaandelteam. Sinds
half april wordt er onder leiding van Olaf Heskes op de
woensdagavond getraind met een groep van geïnteres-
seerden om een nieuw H1 te gaan vormen. 

Dames Rijnvliet op play-off koers

Dames 1 van Rijnvliet draait een prima seizoen in de vierde Klasse
B. De ploeg van coach Thomas Jong heeft weliswaar zes punten
achterstand op koploper De Kikkers, maar plaatsing voor de play-
offs moet haalbaar zijn. De ambitie om op een hoger niveau te ac-
teren, kan daarmee verder vorm worden gegeven. Ook vanwege de
doorstroming vanuit de eigen jeugd. 

Rijnvliet start met 
nieuw Heren 1

EEMVALLEI



De ultieme basis, die leer je bij de Drijver
Goalie Academy, waar je niet alleen terecht
kunt voor keeperskampen en clinics, maar
óók voor een seizoen lang toptrainingen.
“We trainen op Kampong en Pinoké”, vertelt
Martijn. “Elke week met keepers van 10 t/m
18 jaar, van allerlei clubs uit de regio.” Wat
de Drijver Goalie Academy zo uniek maakt?
“Onze visie op keepen. We werken met het
Drijver Goalie System, dat we continu aan-
passen aan de laatste ontwikkelingen binnen
het hockey, waarbij iedereen beter kan leren
keepen. Wat jouw niveau of stijl ook is.” 

MEER ZELFVERTROUWEN
Maar de allerbelangrijkste basis? “Dat is 
plezier”, vindt Martijn. “Onze keepers stappen
met een glimlach het veld op. Wij bieden een
leuke én veilige omgeving om je te ontwikkelen.
We kijken ook altijd naar de persoon achter 
de keeper: wie zit er onder die helm? 

De ene keeper komt bijvoorbeeld vol bravoure
binnen. Een ander kind komt onzeker binnen,
maar bouwt met de week meer zelfvertrouwen
op.”  Wil jij volgend seizoen je keeper skills
naar een hoger niveau tillen en de beste
keeper worden die jij kunt zijn? Schrijf je 
dan in voor de Drijver Goalie Academy op
Kampong of Pinoké. Join the goalie club!

A D V E R T O R I A L

Waar keepen begint? “Bij een
goede basis”, vindt goalie guru 
Martijn Drijver. “Dan sta je er
als keeper altijd, ook op een
mindere dag.”

ZOMERVAKANTIE? KEEPERSKAMP!
Wil jij een onvergetelijke zomer beleven, vrienden voor het leven maken en een 
nog betere keeper worden? Kom dan naar de SportWays Drijver Goalie Camps. 
Of je beginnende keeper bent of een topkeeper, we organiseren voor iedere goalie
een topkamp! Al meer dan vijfentwintig jaar weten keepers uit de hele wereld ons te
vinden. Voor trainingen van topniveau én voor een topsfeer. De beste voorbereiding
voor het nieuwe seizoen.

Antwerpen Drijver Goalie Camp: 10-16 jaar (9 t/m 15 juli)
Amsterdam Elite Prep Junior: 12-15 jaar (30 juli t/m 5 augustus)
Amsterdam Elite Prep Senior: 14-18 jaar (30 juli t/m 5 augustus)
Amsterdam Top Hockey: 10-16 jaar (6 t/m 12 augustus)

Website: drijver.com

Keepen en leren met plezier

Broekhuis beweegt mensen
Broekhuis is een familiebedrijf, sinds 1932 actief in de Nederlandse auto-
mobielbranche. Broekhuis is actief met 70 dealerbedrijven en 19 automer-
ken, schadeherstelbedrijven en een leasemaatschappij. Het afgelopen jaar
is het portfolio uitgebreid met onder meer fietsen en campers. 

Broekhuis beweegt mensen. Ons familie-
bedrijf stelt de klant in alles centraal. Daar-
om is ons motto ook: ‘alles voor een en-
thousiaste klant’. Daarmee halen wij het
beste uit zichzelf naar boven en zorgen we
ervoor dat iedere klant onbezorgd mobiel
blijft. Dit alles doen wij met meer dan
2.500 medewerkers die samen zeer be-
trokken zijn. Mobiliteit is en blijft mensen-
werk, daarom werken wij keihard voor en-
thousiaste relaties. 

Om dit doel na te streven, werken alle
Broekhuis-medewerkers vanuit de kern-
waarden ‘mensgericht’ en ‘oplossingsge-
richt’. Hiermee zijn wij groot geworden en
blijven wij onszelf ontwikkelen.

A D V E R T O R I A L
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Telgenkamp maakte de overstap
van hdm waar hij sinds de B-
jeugd speelde. Vorig seizoen
dwong hij met de Haagse ploeg
via de play-offs promotie af naar
de Hoofdklasse. Een mooie pres-
tatie, maar de aanvaller besloot
toch te vertrekken. Dit overigens
nadat hij in de zomer met Jong
Oranje goud won op het EK
Onder-21. 

“Ik vond het voor mezelf tijd om
de overstap te maken naar een
meer professionele omgeving om
topsport te bedrijven. En die heb
ik hier op Kampong zeker gevon-
den. We zijn nu driekwart jaar
verder en ik kan zeggen dat ik ab-
soluut de juiste keuze heb ge-
maakt,” zegt de spits.  

INTERNATIONALS
Waar Telgenkamp bij hdm een
dragende rol had, wordt hij op
Kampong omringd door tophoc-
keyers en internationals. “Het is
een voorrecht om elke dag met
deze spelers te kunnen trainen
en spelen. Dat is voor mij heel
leerzaam en ook dat heeft een rol
gespeeld bij mijn keuze voor
Kampong. Ik wil verder investe-
ren in mezelf en het hoogst mo-
gelijke bereiken. Daarbij hoort na-
tuurlijk ook het winnen van
prijzen met Kampong.”

PLAY-OFFS
Hoewel de eerste echte hoofd-
prijs pas in de play-offs te verdie-
nen is, zijn de voortekenen veel-
belovend. De Utrechters zijn
afgetekend koploper in de Tulp
Hoofdklasse Heren. “Vorig sei-
zoen liep Kampong de play-offs
net mis en dat wilden we dit jaar
niet nog eens laten gebeuren.
Het play-offticket hadden we al
veiliggesteld, maar door het punt-
verlies van Bloemendaal hebben
we nu ook deelname aan de EHL
afgedwongen.”

SEIZOEN
Tijdens de play-offs zullen de
ogen ongetwijfeld gericht zijn op
Duco Telgenkamp. De aanvaller
draait een uitstekend seizoen. Na
20 wedstrijden staat de teller op
15 treffers en daarvan kwamen
er 12 tot stand uit veldspel. 

Een mooi voorbeeld was de ope-
ningstreffer in de wedstrijd tegen
Pinoké waarin Telgenkamp een
hoge bal goed aannam en op de
achterlijn prachtig raak schoot.
Zijn 15e goal van het seizoen. Een
week eerder was de veertiende,
uit bij Rotterdam, ook al cruciaal
geweest.

Telgenkamp staat ermee in de
top-10 van de topscorerslijst van
de Hoofdklasse. “Het gaat inder-
daad goed en ik heb mijn draai

op Kampong echt gevonden.
Maar het is natuurlijk ook de ver-
dienste van het hele team, dat
het dit seizoen zo lekker loopt.”

ORANJE
Door zijn productiviteit en ont-
wikkeling staat Telgenkamp in-
middels ongetwijfeld op het po-
tentials-lijstje van de bondscoach.
“Ik maak er geen geheim van dat
het mijn droom is om met Oranje
in Parijs te mogen spelen op de
Olympische Spelen,” laat de am-

bitieuze aanvaller weten. “Dit sei-
zoen draai ik constant en dat is
het enige waarop ik invloed heb.
Het is uiteindelijk aan de bonds-
coach om een keuze te maken.”

BELONEN
Dan toch nog even terug naar af-
gelopen zomer toen Telgenkamp
een belangrijke rol had bij Jong
Oranje op het EK Onder-21. In de
finale maakte hij de beslissende
2-0 tegen Duitsland. “Dat was
een goal op intuïtie en een hele

belangrijke. Ik werk er hard voor
en ben blij dat het zich ook in dit
seizoen is blijven uitbetalen.”

“Nu is het zaak om scherp te 
blijven richting de play-offs. Met
ons maximale thuisvoordeel
willen we natuurlijk laten zien

wat we eigenlijk al het hele sei-
zoen tonen: dat we de beste
ploeg hebben. Nu moeten we
onszelf gaan belonen door nu
ook prijzen te pakken.”

UTRECHT - Duco Telgen-
kamp is dit seizoen een van
de best scorende spitsen in
de Tulp Hoofdklasse Heren.
De aanvaller van Kampong
was al 15 keer trefzeker.
Daar zal het vermoedelijk
niet bij blijven voor de 22-
jarige spits die in de zomer
van 2022 naar Utrecht
kwam. Dit met de ambitie
om met Kampong prijzen
te winnen. Bovendien heeft
hij zijn zinnen gezet op de
Olympische Spelen van
Parijs. 

Kennis 
overbrengen
op jeugd
Duco Telgenkamp geeft samen
met andere hockeytoppers
zoals zijn teamgenoot Jip Jans-
sen,  en met David Huussen, Jip
Dicke, Godwin Afriyie, Ted de
Man, Alexander Richel en Rien
van Nes hockeyclinics aan
jeugdspelers van 13 tot 18 jaar. 

De aanvaller weet als geen
ander wat het is om hard te
werken om je doelen te berei-
ken. “Ik steek er veel energie in
om de beste versie van mezelf
te worden en mij op mentaal
en fysiek vlak uit te dagen.”

Dit is ook de insteek en de
boodschap die hij wil overbren-
gen op de jeugd. “Dingen als 
lifestyle, voedingsschema's en
techniektraining zijn voor veel

spelers niet de meest leuke on-
derdelen van de hockeysport.
Maar als je de top wilt bereiken,
moet je juist alle dingen doen
én laten die je verder kunnen

helpen. Aan de hand van die
structuur ben ik gekomen waar
ik nu ben. Die kennis wil ik
graag overbrengen aan de nieu-
we generatie.” 

Kijk voor meer info op: 
mvpclinic.nl.

Duco Telgenkamp wil prijzen pakken
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Een zwaarbevochten thuiszege
op directe concurrent Bloemen-
daal bracht Kampong op 30 april
nagenoeg in veilige haven. En dus
is het bijna tijd om weer een
stapje terug te doen voor 'de in-
terim'.

CLUBHART
Schoenmakers loopt al twintig
jaar rond op Kampong. Toen de
club eind oktober afscheid nam
van damescoach Fleur van de
Kieft waren de ogen al snel op de
clubman gericht. “Mijn hart voor
de club riep meteen 'ja, dat doe
ik', maar ik heb een fulltime baan
en twee kleine kinderen thuis,”
aldus Schoenmakers. “Mijn vrouw
zag de passie en we hebben het
samen geregeld.”

PLEZIER
Met 4 punten uit de eerste acht
duels stond Dames 1 er niet goed
voor. “Het is sinds oktober een
flinke ommekeer geweest. De
speelsters wilden graag dat ik 

het deed en de rest van de staf is
intact gebleven. De eerste op-
dracht was het plezier terug
brengen. De meiden moesten
weer met een glimlach op het
veld staan.” 

LEKKER HOCKEYEN
Schoenmakers stelde zijn eigen
kind als voorbeeld voor de
dames. “Mijn oudste breng ik elke
woensdag en zaterdag naar de
club om lekker te gaan hockeyen
en vooral plezier te hebben. Dat
wilden we bij Dames 1 ook terug
krijgen. Ooit ben je als kind op
hockey gegaan omdat je het ont-
zettend leuk vindt bezig te zijn
met bal en stick en je elke dag
beter wilt worden.” 

STRUCTUUR
Naast het plezier faciliteerde de
coach ook het teamgevoel door
duidelijkheid en structuur te bie-
den. Videoanalist Bodi Fok reken-
de voor dat spelers in een wed-
strijd maar zo'n 75 seconden de

bal hebben. “Dus alle andere 58
minuten en 45 seconden ben je
bezig met hard werken, positio-
nering en steun aan het team.”

REUZENSTAP
De aanpak bleek te werken. Des-
ondanks bleef de stand onderin
de ranglijst lang spannend. Door
de cruciale 3-2 winst op Bloemen-
daal zette de Kampong een grote
stap richting handhaving. 

“Tegen Bloemendaal was het een
wedstrijd met veel strijd en pas-
sie. Dat is de basis op elk niveau.
Wij hebben het vertrouwen dat
we veilig zijn. Het kan alleen ma-
thematisch nog mis gaan. Van 4
naar 24 punten in twaalf wedstrij-
den is een reuzenstap geweest en
dat voelt gewoon heel erg goed.”

AFSLUITEN
Voor Schoenmakers en Kampong

wacht nu de opdracht het sei-
zoen op een passende manier af
te sluiten. “In Kai de Jager hebben
de dames een goede hoofdcoach
gevonden, waarmee ze de lijn
kunnen doortrekken.” Schoenma-
kers gaat weer commentaar
geven. “Voor Viaplay neem ik
graag mijn positie weer in om
mijn kennis van het hockeyspel
over te brengen.”

HOCKEYKRANT UTRECHT/AMERSFOORTKAMPONG 15

UTRECHT - Jeroen Schoenmakers nam eind oktober 
het stokje over bij de dames van Kampong. In eerste
instantie voor één maand, maar dat werden er al snel
meer. En na zes zeges, twee gelijke spelen en vier
nederlagen is de missie bijna voltooid. Handhaving 
in de Tulp Hoofdklasse Dames is een feit. 

Dames Kampong handhaven in Hoofdklasse

Dit gala is ook het slotfeest van
een periode met veel festiviteiten.
“Want eigenlijk zijn we het hele
seizoen al bezig,” zegt Joost van
Haeften, lid van de Lustrumcom-
missie. “Met een geweldig ope-
ningsfeest, we hebben een Pub
Quiz gehouden, een Gouden
Après-ski party georganiseerd en
een lustrumlijn gelanceerd met
clubkleding en allerlei artikelen.
Van mutsen en shirts tot badslip-
pers. Dat is klein begonnen, maar
steeds groter geworden. Vooral de
mutsen zie je overal in Leusden
opduiken.” 

AGENDA
Daar blijft het niet bij want tot ok-
tober staat er van alles op de
agenda. Zoals de golden editie van

de Schammerrally, een (G)oud-
leden borrel, clinics voor de jeugd,
een Stick-offdag, een wedstrijd
tegen oud-internationals en uiter-
aard het slotfeest. “Alle doelgroe-
pen komen dus aan bod. Het lus-
trum leeft ook echt op de club,”
zegt Van Haeften.  

VRIENDEN
Joost van Haeften verheugt zich
niet alleen op de festiviteiten,
maar ook op het weerzien met
oud-leden. Bijvoorbeeld tijdens de
(G)oud-leden borrel op 17 juni
voor leden en oud-leden.  

“Daarvoor zijn we allerlei oud-
leden aan het benaderen. Bijvoor-
beeld aan de hand van oude
teamlijsten en allerlei netwerken.

Dan komen ook de mooiste verha-
len boven. Iedereen is enorm en-
thousiast om de vrienden van
vroeger weer te zien en herinne-
ringen te delen.”

FAMILIEBANDEN
Deze verhalen vormen een rode
draad in de historie van MHC
Leusden. De club is opgericht door
oud-weerman John Bernhard die
ook de eerste voorzitter was. Hij is
nog altijd nauw betrokken bij
MHCL. Evenals diverse families en
generaties die al jarenlang actief
zijn op de club. 

“Mijn vader behoorde tot de gene-
ratie van de oprichters. Hij heeft
hier tot zijn 72e gehockeyd,” ver-
telt Van Haeften. “Een van de
leden van de Lustrumcommissie,
Nils Zelle is zelfs al 49 jaar lid. Dat

zegt iets over de club, de historie
die wij delen en het warme gevoel
voor MHC Leusden. Daar sta je
niet iedere dag bij stil, maar een
lustrum is daarvoor juist een heel
mooi moment.” 

LEUSDEN - MHC Leusden bestaat op 5 oktober precies
50 jaar. En dat wordt gevierd op het sportpark aan de
Schammersteeg. De komende weken en maanden
bruist het volop met activiteiten. Met als hoogtepunt
het lustrumgala op 7 oktober. 

Oproep
MHC Leusden wordt in oktober 50 jaar. Uiteraard betekent dit
groot feest op de club. Er worden tijdens het seizoen allerlei festivi-
teiten georganiseerd door de lustrumcommissie. Een daarvan is de
(G)Oud Ledenborrel op 17 juni a.s. Een borrel voor leden en oud-
leden en overige betrokkenen die MHC  Leusden een warm hart
toe dragen. Wilt u aanwezig zijn bij deze borrelreünie? Meld u aan
via: goudledenborrel@mhcleusden.nl. 

Volop festiviteiten
bij jubilerend 
Leusden

MHC LEUSDEN
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Bakker kreeg de onderscheiding
met bijbehorende oorkonde uit-
gereikt op de ALV van Doornse.
“Zowaar! Dat kwam toch wel als
een hele verrassing,” bekent Wil-
lem. “Het was tot die avond goed
voor mij geheim gebleven. 

NAAR DOORNSE
Willem Bakker is al ruim veertig
jaar te vinden op Doornse. Zijn
jeugd bracht hij door op Shinty.
Later speelde hij ook in Heren 1
en Heren 2 van de club uit Drie-
bergen. Doornse was destijds nog
een vereniging in oprichting. Het
speelde in de jaren '70 nog op
een slecht veld 'bij de mariniers'. 

Daarin kwam verandering toen
Doornse verhuisde naar het
sportpark aan de Wijngaardse-
steeg waar een heus kunstgras-
veld werd gerealiseerd. Bakker:
“Toen heb ik met nog twee kerels
gezegd 'we gaan naar Doorn toe',
naar het kunstgras. Het was in
die tijd eigenlijk niet meer dan
een betonnen bak met een beetje
groen erop.”

“Ook toen ik in Den Haag stu-
deerde, bleef ik de club trouw. Zo
heb ik jaren in Heren 1 gespeeld
en daarna in Veteranen A. Uitein-
delijk werd ik - volgens mijn spe-
cialist - het slachtoffer van de eer-
ste generatie kunstgrasvelden en
werkten de knieën niet meer
mee.”

PRESTEREN
Na zijn periode als speler had
Bakker diverse functies als coach
van de jeugdteams en Dames 1.
Ook was hij actief lid van de tech-
nische commissie en arbitrage-
commissie. “Maar de absolute
highlight was toch wel de periode
bij Dames 1. We speelden als klei-
ne familieclub vierde klasse. We
weten dat we onze talenten vaak
verliezen aan Schaerweijde en te-
genwoordig Phoenix. Maar wij
wilden ook presteren om een
voorbeeld en doel voor de jeugd
te zijn.”

PROMOTIE
Met een groep van zestien mei-
den ging Bakker als ware team-
builder aan de slag en realiseerde
mooie prestaties. “We zijn naar
Oxford geweest om met het hele
team oefenwedstrijden te spelen
en hadden een trainingskamp in
de Ardennen. We hebben een

fantastische tijd gehad en promo-
veerden dat seizoen naar de
derde klasse.”

“Doordat veel speelsters elders
gingen studeren, viel de boel uit-
eindelijk wel uit elkaar. Maar het
heeft mooie herinneringen opge-
leverd. Er is nog veel onderling
contact binnen dat toenmalige
team.”

GELIJKENIS
Een sprongetje terug in de tijd 
levert een gelijkenis op met de
prestaties van Dames 1. “Toen 
ik in Heren 1 speelde, hadden we
een ontzettend goede coach en
ook een heel goed team. We zijn
in die jaren van de derde klasse
opgestoomd naar de Overgangs-
klasse, waarin we zelfs nog tegen
Schaerweijde hebben gespeeld.
Zelf was ik toen overigens al af-
gehaakt als speler, want ik was
eerlijk gezegd niet goed genoeg. 

Ik had in die eindfase de rol van
assistent-coach. Van die lichting
gingen spelers naar Kampong,
Schaerweijde en Stichtsche. Dat
zegt genoeg.”

JEUGD
Bakker was ook actief bij de jeugd
van Doornse. “In de jongenslijn
is er de laatste jaren wat minder
aanwas, maar dat is een lande-
lijk beeld. We hebben een 

geografisch nadeel omdat we
middenin het bos spelen.”

“Dat zie je ook bij Heren 1. Ze
wisten me drie jaar geleden nog
weer te verleiden om als coach in
te stappen. Vier studenten uit
Utrecht kwamen met z'n allen in
één auto. Ik betaalde als coach 
de benzine. In samenwerking met
de Haaskamp uit Amerongen
hebben we een team weten te
formeren, dat van de vierde naar
de derde klasse is gepromoveerd
en daarin nu bovenin meespeelt.”

SCHC
Bakker is dit seizoen iets minder
vaak te vinden op de club. “Ik heb
een groen hart en blijf een groen
hart hebben. Onze drie kinderen
hebben allemaal op Doorn ge-
speeld. Ons hele gezin ging zater-
dag en zondag naar de hockey-
club.”

“Tegenwoordig speelt mijn zoon
in Jong Heren 1 van SCHC in de
Overgangsklasse. Ik heb me weer
laten verleiden om te gaan
coachen bij Stichtsche. In Doorn-
se Heren 1 spelen nu nog wat
spelers die ik recent gecoacht
heb. En zodra het uitkomt in mijn
schema, kom ik uiteraard nog kij-
ken op de club.”

DOORN - Willem Bakker
werd afgelopen november
onderscheiden door de
Doornse Hockeyclub. De
club waarvan hij sinds 1981
lid is, op het eerste kunst-
gras speelde, promoveerde
met Heren 1, coach was
van Dames 1 én actief was
in de TC en de arbitrage-
commissie. Reden genoeg
om het met het kersverse
Lid van Verdienste herinne-
ringen op te halen.

Geen voorzitter
Naast het spelen en coachen deed Bakker de voorbije jaren ook
ander vrijwilligerswerk. “Ik heb heel veel gefloten en heb tien jaar
lang scheidsrechters opgeleid voor het CS-diploma. Afgelopen win-
ter in het zaalhockey heb ik nog wat arbitrage-adviezen gegeven,
maar niet meer in een officiële functie.”

“Ook ben ik hoofd van de TC geweest en ik zat in de selectiecom-
missie. Zo heb ik veel zaken gedaan binnen de club. Toch heb ik
nooit de voorzittersrol geambieerd. Dat heb ik altijd keurig aan an-
deren overgelaten.”

Willem Bakker ruim 40 jaar actief op Doornse

FOTO’S: DOORNSE HC
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Samenwerking Vigr en Fletiomare

Kun je ons vertellen
waarom jullie hebben 
besloten om hoofdsponsor
te worden?
Als lokale ondernemer hechten we veel waarde aan de verbinding met 
onze omgeving en de mensen die daar wonen en werken. We vinden het
belangrijk om onze betrokkenheid te tonen en iets terug te doen voor de
gemeenschap.

De hockeyvereniging is een prachtig voor-
beeld van zo'n gemeenschap. Het is een
plek waar jong en oud samenkomen om
hun passie voor sport te delen, waar kin-
deren kunnen opgroeien en zich kunnen
ontwikkelen. We zijn dan ook erg trots om
als sponsor ons steentje bij te kunnen dra-
gen aan de club en al haar activiteiten.
Daarnaast is het onze bedoeling de
naamsbekendheid van Vigr verder te ver-
stevigen. 

De samenwerking tussen Vigr en Fletioma-
re betekent heel veel voor mij. Ik kom zelf
al jarenlang bij deze prachtige club door
onze kinderen en het voelt als een eer om
iets terug te kunnen doen. Bovendien
delen we dezelfde waarden: ambitieus zijn,
samenwerken, duurzaamheid en persoon-
lijke aandacht hebben voor elkaar. We zijn
trots om hoofdsponsor te zijn en we gaan
er alles aan doen om bij te dragen aan het
succes van de club en de naamsbekend-
heid van Vigr.

A D V E R T O R I A L

www.milestoneadvocaten.com
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Het seizoen, zijn vijfde als coach
van Amersfoort, begon turbulent
voor San The. “Op 10 september,
een dag voor de start van de
competitie, heb ik een auto-onge-
luk gehad. Je begrijpt dat het voor
het team geen optimale situatie
was. Want als een coach nog voor
de eerste wedstrijd wegvalt, moet
er ineens geschakeld worden. Ge-
lukkig heb ik een heel fijne staf

en een groep die al langer bij el-
kaar is. Zij hebben het naar om-
standigheden met elkaar super
opgepakt.”

REVALIDEREN
Van verschillende kanten kwam
er ondersteuning, onder andere
van oud-coaches van Amersfoort.
“Dat was hartstikke mooi om te
zien,” zegt The die de resterende

maanden van 2022 nodig had om
te revalideren. “Gelukkig gaat het
steeds iets beter. Terugkomen in
een gespreid bedje is heel fijn
want het levert geen extra stress
op. Het brengt juist plezier en
geeft energie.”

WINST OP KOPLOPER
Na de winterstop stond The weer
voor de groep en dat had het no-
dige effect. Van de eerste vijf
duels werden er vier gewonnen,
waaronder de thuiswedstrijd
tegen koploper Myra. Daarnaast
werd er met 2-2 gelijkgespeeld
tegen nummer twee GHBS.
Amersfoort leed de eerste neder-
laag van 2023 pas op 16 april
tegen AthenA.

ONRUSTIG
Is het dankzij de terugkeer van
The als coach dat het na de win-
terstop goed loopt bij Amers-
foort? “Dat zou ik niet zo willen
zeggen,” antwoordt hij eerlijk. “Ik
denk dat het bij de competitie-
start wat onrustig was omdat de
hele situatie plotseling verander-
de. In de eerste helft van het sei-
zoen is wel een goede basis ge-
legd en ik profiteer daar nu van
mee.”

GEMÊLEERDE GROEP
Heren 1 van Amersfoort is een
hechte gemêleerde groep waar-
van de kern al meerdere jaren
bijeen is. “Een groot deel heeft
aangegeven ook volgend seizoen
bij Amersfoort te blijven spelen.
Ik merk ook dat het voor nieuwe
jongens makkelijk is om te inte-
greren. We maken als groep
zeker de stappen die we willen
maken.”

“Wij proberen als staf veel in te
zetten op persoonlijke groei en
eigen ontwikkeling. Als team
word je dan ook sterker,” is de fi-
losofie van The en zijn staf. “En
het klinkt misschien gek als hoc-
keytrainer en coach, maar er is

ook een leven na je hockeycarriè-
re. Van situaties binnen het team
kun je dingen leren waar je later
in je maatschappelijk carrière iets
aan kunt hebben. Zoals eigen ver-
antwoordelijkheid nemen en er
voor elkaar staan.”

GOED AFSLUITEN
Met de spelersgroep gaat The vol
vertrouwen het slot van de com-
petitie in. “Aan het begin van het
seizoen was ons doel een plaats

in de top-vier. Theoretisch is dat
nog haalbaar. We spelen op de
slotdag nog tegen AMVJ, de huidi-
ge nummer vier. Toch moeten wij
ons nu vooral focussen op onze
eigen wedstrijden en het seizoen
op een goede manier afsluiten.
Voor de jongens die eventueel
gaan stoppen, maar zeker ook
voor de jongens die doorgaan.
Zodat we een goede basis neer-
zetten voor volgend seizoen.”

AMERSFOORT - Na een wisselvallige eerste seizoens-
helft hebben de Heren van Amersfoort het behoorlijk
goed op de rit gekregen. De eersteklasser verloor na de
winterstop slechts één wedstrijd en heeft de gewenste
plek vier in de poule weer in zicht. Maar hoe de compe-
titie ook eindigt, voor coach San The zal het in de herin-
nering altijd een roerig seizoen blijven.

22 SPELERS

San The heeft dit seizoen een
omvangrijke groep tot zijn be-
schikking. De selectie van
Amersfoort telt maar liefst 22
spelers. Dat is veel voor een
eersteklasser. Maar erg lastig
om iedereen tevreden te hou-
den is het niet voor de coach. 

“Onze tweede keeper Tomislav
Hooij traint alleen mee. Hij zei:
'Zet mij maar op de lijst als het

nodig is, maar in principe hoef
ik niet te spelen.' Dan heb ik
nog 21 over. Minimaal drie spe-
lers gaan mee met Heren 2 en
dan zijn er meestal ook wel één
of twee blessures.” 

Of een speler is om een andere
reden niet inzetbaar. Zo werd
Wim Wessel van Veen onlangs
vader. “Hij speelde een aantal
wedstrijden niet mee omdat hij
wel andere zaken aan zijn
hoofd had,” zegt The lachend. 

Amersfoort vierde dit jaar suc-
cessen in de zaal want zowel
Heren 1 als Heren 2 werd kam-
pioen. “De jongens hebben dat
voornamelijk zelf geregeld,” ver-
telt San The. “Mijn assistent
Rutger Jansen heeft daar wel
wat sturing in gegeven, maar ze
hebben het grotendeels zelf ge-
daan. Dat maakt het juist zo
knap en zegt veel over hoe
goed ze met elkaar omgaan.” 

Dankzij het kampioenschap
speelt Amersfoort volgend sei-
zoen in de Topklasse en mag
aantreden tegen Kampong en
SCHC. Het succes van Amers-

foort in de zaal is op zich geen
grote verrassing want zaalhoc-
key wordt sowieso altijd serieus
opgepakt bij Amersfoort.

“We hebben sinds een paar jaar
een blaashal,” weet The. “Dat
vergroot de trainingscapaciteit.
Zowel in het aantal trainingen
als in de grootte van de groep.
We kunnen ook trainingen aan-
bieden aan spelers die geen
wedstrijden spelen.” En het
werkt uiteindelijk ook door in
de prestaties op het veld want
er kan altijd worden doorge-
traind. “Dankzij het trainen in
de zaal blijven de jongens fit.”

SUCCESVOL IN DE ZAAL

Roerig seizoen Amersfoort lijkt toch
een goed slot te krijgen



Nationale SportKampen 
gaat voor Hockey!
Nationaal Sportkampen (NSK) is al jaren een begrip in Nederland als het gaat om het organiseren
van sportieve kampen voor kinderen en jongeren. De organisatie staat bekend om het aanbieden
van diverse kampen waarbij sport centraal staat, zoals rugbykampen, expadkampen met deelne-
mers uit de hele wereld en nog veel meer. Dit jaar heeft de organisatie besloten om zich geheel
te richten op het organiseren van hockeykampen. NSK is onlangs overgenomen door de eigena-
ren van Vinea Vakanties, die jarenlange ervaring hebben in de organisatie van sportieve kampen.
Dit nieuws komt na een periode van stilte vanuit de organisatie.

De nieuwe leiding is vastbesloten
om het succes van de hockeykam-
pen te behouden en het aanbod
zelfs uit te breiden. Op tal van
clubs door het hele land zullen er
hockeykampen worden georgani-
seerd tijdens de mei- en zomerva-
kantie. Dit geeft kinderen en jon-
geren de kans om hun
hockeyvaardigheden te verbeteren
en nieuwe vrienden te maken met
dezelfde interesses.

Het aanbod op hockeykampen.nl
is op dit moment al erg geva-
rieerd. Zo zijn er kampen voor alle
leeftijden en worden deelnemers
ingedeeld op ervaringsniveau. De
deelnemers krijgen tijdens de
kampen intensieve begeleiding
van professionele trainers en

coaches. Het doel van de kampen
is om zowel individuele vaardighe-
den te verbeteren, als de teamspi-
rit te versterken. Dit alles gebeurt
op een leuke en ontspannen ma-
nier.

De organisatie van de kampen
stopt aankomende periode alle
energie in verbetering van per-
soonlijke benadering. Er wordt
veel aandacht besteed aan het in-
dividu en er worden goede contac-
ten gelegd tussen deelnemers en
begeleiders. Hierdoor voelen de
deelnemers zich snel op hun
gemak en kunnen ze optimaal ge-
nieten van hun verblijf op het
kamp. Ook ouders kunnen met
een gerust hart hun kinderen
laten deelnemen aan de kampen.

De begeleiders zijn goed opgeleid
en hebben veel ervaring in het
werken met kinderen. Daarnaast
is er altijd een vaste contactper-
soon voor ouders, zodat zij op de
hoogte blijven van de activiteiten
en ontwikkelingen op het kamp.

Naast het verbeteren van hockey-
vaardigheden, bieden de kampen
ook veel recreatieve activiteiten
aan. Dit zorgt voor een afwisselen-
de en leuke vakantie voor de deel-
nemers. Zo worden er allerlei spel-
len en activiteiten georganiseerd
zoals onder meer stormbaanesta-
fette, voetballen en levend strate-
go. Ook wordt er tijd ingeruimd
om lekker te ontspannen en te ge-
nieten van het samen zijn met
teamgenoten en nieuwe vrienden.

De toekomst van NSK ziet er roos-
kleurig uit. De organisatie is voor-
lopig volledig gericht op het orga-
niseren van hockeykampen en zal
in de toekomst ongetwijfeld ver-
der groeien en uitbreiden. Voor
aankomend seizoen staat hockey
centraal en dat is voor liefhebbers
van deze sport een reden om zich
alvast aan te melden voor een van
de populaire hockeykampen.

Wil je meer informatie over de
hockeykampen of heb je vragen
over de organisatie ervan? Neem
dan gerust contact op met NSK via
telefoonnummer 035-5445330 of

stuur een e-mail naar Info@natio-
nalesportkampen.nl of neem een
kijkje op www.hockeykampen.nl. 

Kortom, voor de leukste en meest
gevarieerde vakanties en kampen
moet je bij NSK zijn. Met het uitge-
breide aanbod van hockeykampen
kan jouw kind zich lekker uitleven
en zijn hockeyvaardigheden verbe-
teren en dat allemaal in een om-
geving waar sport, ontspanning en
plezier voorop staan.

A D V E R T O R I A L
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Soest begon het seizoen 2022-
2023 met Reiner Slotenmaker als
coach. Maar na vijf wedstrijden
werd die samenwerking beëin-
digd omdat er geen klik was met
de selectie. “De club zat dus ver-
legen om een coach,” vertelt Nina
de Ruig die door de TC werd ge-
vraagd om tijdelijk de coaching
over te nemen. 

ACHTERGROND
Dat Soest bij Nina aanklopte was
niet zo vreemd. De Ruig is een
kind van de club en speelde 14
jaar in Dames 1. Vorig seizoen
zwaaide zij af bij het vaandel-
team. Vooral om in de weeken-
den ook eens van andere dingen
te genieten. En naast het feit dat
zij de club enorm goed kent,
heeft De Ruig ook een achter-
grond als coach. 

“Ik heb als coach altijd met jeugd
van Soest gewerkt en bovendien
heb ik de Academie voor Licha-
melijke Opvoeding gedaan. Ik ben
nu sportdocent op een middelba-
re school. Ik heb dus veel erva-
ring met training en les geven.”
Tijdelijk werd haar rentree bij
Soest echter niet. “Na twee
weken kwamen we al overeen
dat ik het seizoen zou afmaken.”

MIX VAN SOEST EN BAARN
De selectie van Soest kreeg dit
seizoen versterking van enkele
speelsters van Baarn. Zowel
Soest als Baarn zag in de zomer

namelijk veel speelsters om diver-
se redenen vertrekken. De krach-
ten werden gebundeld en zo ging
de mix van beide ploegen dit sei-
zoen verder als Soest Dames 1.

LASTIG
De Ruig had tijd nodig om er een
goed team van te maken, maar
die tijd was er niet omdat Soest al
volop in de competitie zat. “Het is
sowieso al lastig om een team te
vormen van meiden die elkaar
niet allemaal kennen,” weet de
coach. “En toen ik na vijf wedstrij-
den instapte, stond Soest onder-
aan.” 

Dat weerhield Nina er niet van
om zich vol op haar taak als
coach te richten. “Ik heb mijn hele
leven bij Soest gehockeyd dus ik
vond het lastig om het los te

laten. En als zestien meiden en-
thousiast zijn, dan zet ik graag
mijn schouders eronder.”

GEEN HAP DOOR DE KEEL
Coachen is heel iets anders dan
zelf in het veld staan en dat is iets
waar De Ruig veel voldoening uit
haalt, ook als de resultaten min-
der zijn. “Als speelster ging ik
naar de training, speelde ik mijn
wedstrijden en had ik eigenlijk
helemaal geen spanning. Ik deed
dat ook al zo lang. Nu voel ik als
coach die spanning wel. Ik krijg in
de ochtend voor de wedstrijd dan
ook geen hap door mijn keel.” 

“De invloed op de wedstrijd is an-
ders,” gaat ze verder. “Ik vind het
leuk om na te denken over hoe
we moeten spelen. Of dat we het
tijdens de wedstrijd moeten om-
gooien. Ik vind het leuk om een
stap verder te denken en de mei-
den mee te nemen in mijn ge-
dachtegang, in mijn verhaal.”

MEER INITIATIEF
In de eerste seizoenshelft stond
Soest vaak nog met de rug tegen
de muur. De Ruig had dus ook
niet de tijd om het roer meteen
om te gooien. “Tot de winterstop
ging het vooral om hard trainen,
veel balcontacten, elkaar leren
kennen en zien waar het schip
strandt. In de winterstop heb ik
veel meer aandacht gegeven aan
het tactische deel.” 

Nu is de ploeg ook in staat om
zelf meer het initiatief te nemen.
“We zitten wel in een zware
poule,” is De Ruig realistisch.
“Maar we doen nu goed mee.
Vaak valt het kwartje nog net de
verkeerde kant op. Ik heb er ech-

ter wel vertrouwen in dat het
goedkomt. We hebben het nog in
eigen hand.”

STOPPEN
Volgens De Ruig verdient Soest
handhaving in de tweede klasse.
“Dat is nu ons enige doel. We
hebben altijd meegedraaid als

goede middenmoter. Het is ons
dan ook heel veel waard om erin
te blijven.” Nu De Ruig als coach
weer betrokken is bij het hockey,
staan de weekenden ook weer in
het teken staan van haar geliefde
sport. Is dat volgend seizoen
weer zo? “Nee,” is ze stellig. “Dan
stop ik echt.” 

SOEST - Handhaving in de
tweede klasse. Dat is aan
het slot van de competitie
het enige wat telt voor
Dames 1 van Soest. Het
team heeft alles in eigen
hand, maar krijgt nog een
aantal pittige tegenstan-
ders. Coach Nina de Ruig
heeft vertrouwen in een
goede afloop. 

Boksen, spinning,
bodypump en yoga
In de winterstop hield Soest zich naast hockey ook bezig met ande-
re sporten zoals boksen, spinning, bodypump en yoga. Het idee
kwam uit de koker van De Ruig. 

“Ik ben natuurlijk docent Lichamelijke Opvoeding. Ik weet dat sport
altijd verbindt. Het is leuk om iets te doen wat je niet gewend bent,
wat nieuw is. Zodat je even met elkaar kan lachen en plezier kan
hebben. Iets anders doen dan met bal en stick want iedereen kan
hockeyen. En het is goed voor de motoriek.”

Nina de Ruig heeft vertrouwen in Soest
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Zeker omdat de situatie bij Fletio-
mare er een jaar geleden heel an-
ders uitzag. Na een lastig seizoen
met twee coachwissels vertrok-
ken maar liefst 11 spelers. Daar-
op besloot de club een nieuwe
weg in te slaan. Te beginnen met
de aanstelling van het coachduo
Rick Overbeek en Patrick van Bas-
ten. Vervolgens stroomden 12
spelers door naar Heren 1. Van
dit aantal speelt het overgrote
deel al vanaf de jeugd bij Fletio-
mare. 

BASIS
“Met die insteek wilden we echt
een basis neerzetten voor de 
komende jaren. En tegelijk Heren
1 ook weer 'des Fletiomare'
maken,” zegt hoofdcoach Rick
Overbeek. “Met jonge spelers die
binding hebben met de club, een
herkenbare speelstijl en heel veel

energie en enthousiasme. Op die
manier zijn we ook de voorberei-
ding ingegaan en dat voelde me-
teen goed.”

ONWENNIG
Onder leiding van het nieuwe
coachduo startte het verjongde
Fletiomare enigszins onwennig
aan de competitie. De eerste
twee duels gingen verloren. “Dat
is ook niet zo vreemd,” weet de
coach. “Want met een jonge
groep, een andere manier van
hockeyen en nieuwe coaches is
er veel veranderd. Dat heeft even
tijd nodig. Vanaf de derde wed-
strijd, tegen USHC, kwamen we er
beter in.”

FLOW
Dat bleek. Want tot de winterstop
zette Fletiomare een ijzersterke
reeks neer waarbij het zelfs kop-

loper IJsseloever wist te verslaan.
“In die periode zaten wij in een
prima flow. Natuurlijk wisten wij
dat er veel potentie in groep zat,
maar als het er zo snel uit komt,
werkt dat enorm stimulerend. In
dat opzicht heeft het team hele
grote stappen gezet.”

HERSTART
Sinds de herstart van de competi-
tie gaat het iets moeizamer. Want
met nederlagen tegen USHC en
Oss en gelijke spelen tegen Hou-
ten en Kromhouters liet Fletioma-
re de nodige punten liggen. 

“Toch is het niet zo dat wij ineens
minder zijn gaan spelen,” zegt de
coach. “Tegen USHC hadden wij
een off-day; dat heb je soms in
een seizoen. Op Oss stonden we
goed te hockeyen en kon het
beide kanten op. Het verschil was
alleen dat zij iets beter waren in
de omschakeling en effectiever
voor de goal. Dan verlies je zo'n
pot. Dat is jammer, maar het
hoort ook een beetje bij de ont-
wikkeling van het team.”

PLAY-OFFS
Door deze uitslagen is het uiter-
mate spannend in poule. Want
samen met Houten en Oss is Fle-
tiomare volop in de strijd om plek
twee en dus plaatsing voor de

play-offs. De vraag is dan ook wat
er mogelijk is. 

“De komende weken worden in
ieder geval heel interessant,”
voorziet Overbeek. “Naar de play-
offs kijk ik nog niet, maar indirect
moet je er toch rekening mee
houden. Want stel dat we het
halen, moeten hier en daar toch
wat vakanties worden verzet. Wij
gaan er in ieder geval vol voor.
Want als de kans er is, mag die
niet laten liggen.”

GEEN MOÉTEN
Desondanks kan de ploeg redelijk
vrijuit en zonder druk spelen. “We
willen heel graag, maar promotie
is geen kwestie van moéten. Wij

zijn het seizoen bewust ingegaan
zonder prestatiedoelstelling. De
nadruk lag op het bouwen van
een nieuw team waarmee de club
de komende jaren verder kan.”

“Dat is gelukt. Er staat een her-
kenbare groep die enorme spron-
gen heeft gemaakt en dat belooft
veel voor de toekomst. Het feit
dat we nu meespelen in de top
van de eerste klasse is daar een
bevestiging van. Play-offs zou een
geweldige beloning zijn. We gaan
er alles aan doen om die te
halen. Maar mocht het onver-
hoopt niet lukken, zijn we even
trots op het team en de ontwik-
keling die is ingezet bij het nieu-
we Fletiomare Heren 1.”

DE MEERN - Het is de laatste weken dringen in de top
van de eerste klasse C. Want met Oss, Houten én Fle-
tiomare strijden drie ploegen om een play-off plek voor
promotie naar de Overgangsklasse. Van de eerste twee
clubs was dat te verwachten. Maar dat ook Fletiomare
zich nadrukkelijk meldt, hadden ze zelfs op Sportpark
Novum niet voorzien.

VERBINDING MET DE JEUGD

Rick Overbeek is al 9 jaar actief op Fletiomare. Onder andere als
trainer, coach en coördinator van de topjeugd. Daarnaast was hij
meerdere seizoenen assistent-coach bij Heren 1. Patrick van Basten
kent de club eveneens door en door. De oud-speler van Heren 1
had jarenlang jeugdteams onder zijn hoede. Ook is hij coach van
het succesvolle Heren 2 en van de JB1. 

OPLEIDINGSPLAN
Met de aanstelling van beide coaches bij Heren 1 koos de club na-
drukkelijk voor de verbinding met de talentvolle jeugd. Overbeek:
“Bij de jeugd hebben we een jaar of zes geleden een nieuwe koers
ingezet met een gedegen opleidingsplan. Vervolgens zijn we met
heel veel mensen gaan bouwen en ontwikkelen.”

“Dit heeft erin geresulteerd dat alle eerstelijnsteams dit seizoen in lan-
delijke competities spelen. Zowel bij de meiden als de jongens. Voor
Fletiomare is dat een unicum. Daar zijn we niet alleen heel blij mee.
Het geeft ons als club ook het vertrouwen dat er de komende jaren
vanuit de jeugd kwalitatief goede doorstroming zit aan te komen.”

“Het huidige Heren 1 is daar al een bevestiging van. Het merendeel
van de groep komt uit de eigen jeugd. De selectie is dan ook enorm
betrokken bij de jeugd. Zo zijn meerdere spelers coach of trainer
van een jeugdteam of assisteren bij een training. Daarmee creëren
we nog meer verbinding.” 

Heren Fletiomare zetten enorme stappen
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De opdracht is de komende wed-
strijden dan ook duidelijk: win-
nen. Dan is promotie een feit. “En
dat zit er ook zeker wel in, maar
we moeten het wel zélf doen,” be-
nadrukt de coach. “Alles staat en
valt met onze eigen performance
en het vertrouwen in onszelf. Als
wij dat hebben, komt het goed.
Dat mogen we nu laten zien.”

DEGRADATIE
Dat vertrouwen mag het team
ook hebben. HCIJ heeft 8 punten
voorsprong op de naaste bela-
gers en draait bovendien een
prima seizoen. De roodhemden
verloren tot dusver slechts twee
duels en deelden twee keer de
punten. En dat is knap. Zeker na
de zure degradatie van vorig sei-
zoen toen het vaandelteam in de
play-outs onderuit ging tegen het
verrassende Rood-Wit. 

DE RIDDER
In de zomer veranderde het nodi-
ge. Coach Jasper Coppes nam af-
scheid er werd opgevolgd door
Floris de Ridder, voormalig top-
verdediger van Kampong. Daar-
naast is de tweevoudig landskam-
pioen sinds 2016 actief met zijn
bedrijf De Ridder Hockey, dat
hockeykampen, clinics en trainin-
gen aanbiedt in Nederland en
België. 

OMSLAG
Deze kennis en ervaring kwam
goed van pas als coach van IJssel-

oever. Want ondanks de goede
spelersgroep lag er best een klus
te wachten. Dit bleek ook tijdens
de voorbereiding waarin meer
werd verloren dan gewonnen.
“Dat zegt niet alles, want oefen-
wedstrijden speel je ook om te
leren,” zegt Floris. “Het punt was
alleen wel dat groep een behoor-
lijke omslag moest maken om
zelf weer te gaan hockeyen.”

ANDER HOCKEY
Dit had een heldere reden. “Het
was al snel duidelijk dat er vol-
doende hockey in het team zat.
Dat kwam er alleen niet uit. De
groep heeft lastige jaren achter
de rug en was gewend om meer
te verdedigen dan aan te vallen
en heel gedisciplineerd te spelen.
Als je in de OVK een van de min-
dere teams bent en wilt overle-
ven, moet dat ook.”

“Nu was de situatie anders. In de
eerste klasse moeten wij het ini-
tiatief nemen. De tegenstanders
verwachten dat ook en stellen

zich daarop in. Dit zag je ook in
de voorbereiding. Tegen Over-
gangsklassers hebben we vrij
goed gespeeld; tegen eersteklas-
sers juist vrij slecht. Dat komt
omdat er ander hockey gevraagd
werd. En daar had de groep
moeite mee.”

GOED OPGEPIKT
De coach startte dan ook met een
gedegen aanpak waarbij de na-
druk lag op een andere manier
van spelen en vooral goed en ini-
tiatiefrijk hockeyen. “Daar hebben
we lang aan gewerkt en de jon-
gens hebben het goed opgepikt.”
Dit bleek ook in de competitie
waarin HCIJ startte met vier keer
winst, zij het iedere keer wel met
slechts een goal verschil. Rond
het najaar werd het overtuigen-
der en kwam de vaart er goed in. 

TOPREEKS
Deze lijn werd na de winterstop
goed doorgetrokken. Reden om
de doelstelling bij te stellen en vol
voor promotie te gaan. “Dat was
ook logisch. Er werd goed ge-
speeld en als je een serie van zes
wedstrijden neerzet zonder te-
gengoal en zelf 18 keer scoort,
zegt dat wel iets. Dan moet je ook
de ambitie uitspreken en die re-
aliseren.”

SPANNING
Eind april leek IJsseloever al dicht
bij promotie. Maar een gelijkspel
tegen Houten en een 0-1 verlies
op QZ gooiden roet in het eten.
Voor de coach geen reden tot
zorg. “Dat er in deze fase wat
spanning bij komt kijken is nor-
maal. De omgeving draagt daar
ook aan bij. We hebben nog één
punt nodig en die moeten wij zelf
halen. Vooral door te laten zien
wat we kunnen.”

PERSPECTIEF
Dat punt gaat er wel komen. Dan
is promotie en het kampioen-
schap een feit. Daarmee volgt de
vraag wat er komend seizoen mo-
gelijk is in de Overgangsklasse.
Floris de Ridder ziet veel perspec-
tief. 

“Dit team hoort qua hockey in de
OVK te spelen. Maar mede door
de coronaperiode en enkele lasti-

ge jaren kwam het er niet hele-
maal uit. Dat hebben we omge-
draaid, maar het is wel een klus
geweest. Misschien was het voor
deze groep wel eenvoudiger om
in de OVK te blijven dan kam-
pioen van de eerste klasse te
worden. Het feit dat we nu goed
op koers liggen, is dan ook een
compliment voor het hele team.
Dit geeft ook vertrouwen voor
volgend seizoen.”
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Landskampioen met Kampong
Floris de Ridder kende een succesvolle hockeycarrière. Hij begon bij
Rapid en verhuisde op 15-jarige leeftijd naar Kampong waar hij
twee jaar later zijn debuut maakte in Heren 1. Daarna maakte hij
de overstap naar Bloemendaal. 

In 2011 jaar keerde de verdediger terug bij Kampong en groeide uit
tot een van de sterkhouders. Met Kampong won De Ridder in 2015
de EHL en behaalde met de club in 2017 en 2018 de landstitel. 

De laatste jaren van zijn carrière speelden vervelende blessures
hem regelmatig parten. In de zomer van 2021 maakte de verdedi-
ger de stap naar SCHC waar hij in het voorjaar van 2022 zijn carriè-
re beëindigde. 

Heren IJsseloever op de drempel van de OVK 
IJSSELSTEIN - Nog één
puntje. Dat hebben de
heren van IJsseloever nodig
om te promoveren en na
een seizoen terug te keren
in de Overgangsklasse. Da's
niet al te moeilijk, zou je
denken. Desondanks liet de
ploeg de laatste weken
ineens punten liggen waar-
door de champagne dicht
bleef. Maar met nog drie
duels te gaan, maakt coach
Floris de Ridder zich geen
zorgen. 

FOTO’S: TONY BUIJSE



Het nieuwe waterveld wordt aan-
gelegd als vervanging van het
huidige derde veld. Dit wordt
eenzelfde waterveld als de velden
1 en 2. De werkzaamheden star-
ten in de zomermaanden en de
planning is dat het veld bij de
start van het nieuwe seizoen ge-
reed is. 

LOGISTIEK
Als voorbereiding op de aanleg is
de club in april al begonnen met
een andere klus: de herinrichting
van het fietsplein. Hierdoor wordt
niet alleen de logistiek op het
sportpark verbetert, maar er ont-
staat ook meer capaciteit om fiet-
sen te stallen. Brommers en

scooters krijgen een eigen hoek.
Daarnaast wordt ook nieuwe
straatverlichting geplaatst langs
de Koeburgweg om de toegang
tot het sportcomplex veiliger te
maken.

KLEEDKAMERS EN UNITS
In het najaar staat er nog een
grotere klus op het programma.
Dan gaat de eerste paal de grond
in voor de uitbreiding van het
clubhuis en de realisatie van twee
nieuwe kleedkamers. Inclusief
goede sanitaire voorzieningen.
Daarmee wordt het huidige aan-
tal kleedkamers verdubbeld. Voor
de vereniging met zo'n 1500
leden geen overbodige luxe. 

Tijdens dit traject worden ook de
vergaderruimten en de fysio- en
EHBO-kamers grondig opgeknapt
en gaat de verwarmingsinstallatie
eveneens op de schop. Een ande-
re belangrijke ontwikkeling is de
uitbreiding van de opslagfacilitei-
ten. Hiervoor worden nieuwe
units geplaatst voor de opslag
van training, team- en keepers-
materialen. 

UITBREIDING
De komst van het nieuwe water-
veld en de uitbreiding van facilitei-

ten betekent een goede impuls
voor Phoenix. Deze plannen ston-
den al langer op het wensenlijstje,
maar de coronapandemie heeft
voor de nodige vertraging gezorgd.
Nu kan de club weer vooruit. 

Desondanks blijft het aantal vel-
den aan de krappe kant voor een
vereniging van deze omvang.
Daarom wil de Phoenix graag ver-
der uitbreiden. Mede door de te
verwachten groei in de komende
jaren. Dit hangt samen met de
bouw van een nieuwe woonkern

rond het station Driebergen-Zeist
met circa 1500 woningen. 

2056
Zeker is in ieder geval wel dat
Phoenix de komende decennia
op het huidige complex blijft. Eer-
der dit jaar ondertekenden de ge-
meente Zeist en de Stichting Ac-
commodatie Phoenix (SAP) de
verlenging van de erfpachtover-
eenkomst. Hierdoor heeft Phoe-
nix zich er van verzekerd om tot
2056 op het complex aan de Koe-
burgweg te kunnen blijven. 
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ZEIST - Er wordt in de zomermaanden en in het najaar
druk gebouwd op het complex van Phoenix. Na afloop
van het seizoen krijgt het sportpark aan de Koeburg-
weg een flinke update met de aanleg van een nieuw
waterveld. Daarna worden twee nieuwe kleedkamers
gerealiseerd en wacht ook nog een uitbreiding van de
opslagunits voor trainings- en keepersmaterialen. 

Phoenix gaat
fors verbouwen

Bart Molenaar is Coördinator CS+
van Shinty. Hij begon rond 2010
als coach van zijn dochter en
kreeg steeds meer interesse in
arbitrage. “Zoals gebruikelijk
moesten de meiden vanaf onder-
16 hun fluitcertificaat halen,” zegt
Bart. “Maar veel van hen vonden
het lastig en de begeleiding was
ook nog niet optimaal. In die tijd
heb ik een eerste regelboekje ge-
schreven met aandachtspunten.” 

OLIEVLEK
Dit kreeg een vervolg toen Mole-
naar gevraagd werd voor de arbi-
tragecommissie. Bart gaf zijn
eigen draai aan het geheel en
ging zich bezig houden met oplei-
ding van clubscheidsrechters,
CS+'ers en YUP'pen  (Young Umpi-
re Promise). “We hebben iedereen
goed gefaciliteerd. Daardoor werd
het leuk om te doen en dat werk-
te als een olievlek naar andere
spelers en speelsters. Het doel is
het niveau van arbitrage omhoog
te krijgen en iedereen met plezier
wedstrijden kan fluiten.”

BASIS
Door de goede begeleiding staan
de scheidsrechters in opleiding
met meer zelfvertrouwen op het
veld. “Vlak voor het examen orga-
niseer ik een tipuurtje waarin we
nog één keer door de stof heen
gaan. De looplijnen zijn belang-
rijk. Door dichterbij de situatie te
staan, krijg je minder commen-
taar. Het is ook handig te weten
wat de redenen van bepaalde re-
gels zijn. Veel is gericht op snel
spel bevorderen. Het is belangrijk
alle details bij te houden.“

YUP
Vanaf de onder-12 leeftijd, als er
elf tegen elf gespeeld wordt, is er
al aandacht voor de spelregels.
“Door vroeg met spelregelkennis
te beginnen, neem je al veel mis-
verstanden weg in de wedstrijden.
De mailing voor de verplichting bij
onder-16 sturen we ook al naar
onder-14, omdat spelers dan nog
minder hoeven af te leren en nog
geen bijbaantjes hebben. Zo vin-
den we de YUP'pen.”

VAN BUNGE
De Meiden onder-12-1 nodigden
laatst Coen van Bunge, de beste
scheidsrechter ter wereld, uit 
om hun wedstrijd tegen Kam-
pong te fluiten. Samen met een
CS-Plusser in opleiding. “Prachtig
om het enthousiasme te zien.
Keepers zijn extra geschikt voor
het fluiten. Ze hebben een goed
'cirkelgevoel' en kunnen ook hun

conditie extra op peil houden.
Hoe jonger ze beginnen, hoe lan-
ger ze inzetbaar blijven op een
hoog niveau.”

DIFFERENTIATIE
In de CS+ is tegenwoordig ook
een half traject. “Daar kunnen ar-
biters kiezen voor bijvoorbeeld
het fluiten van een jongere leef-
tijdsgroep. Dat geeft meer in-

stroom en interesse en een nog
bredere groep. Het niveau van ar-
bitrage is hoog en heeft ook nog
eens het niveau van onze jeugd-
teams geholpen. Een win-winsitu-
atie voor de hele club, van lijn-
teams tot breedteteams. En voor
de KNHB, want inmiddels zijn er
vijf bondsscheidsrechters 'afgele-
verd'.”

DRIEBERGEN - DMHC Shinty heeft al jaren een goede
naam op het gebied van scheidsrechtersopleidingen.
Op de club lopen momenteel zo'n 35 Club Scheidsrech-
ters Plus (CS+) rond. Dit is mede te danken aan een
doelgerichte aanpak en het eigen YUP-programma. 

Shinty voorbeeld opleiding clubarbitrage

DMHC SHINTY



Voor seniorenteams vanaf de Pro-
motieklasse start de competitie op
zondag 10 september. De jeugd-
teams beginnen een week eerder,
op zaterdag 2 september. De eer-
ste seizoenshelft loopt door tot het

weekend van 25/26 november. 
Daarna volgt de winterstop. De
zaalcompetities beginnen in het
weekend van 2 en 3 december. 
De herstart van de veldcompetitie
staat gepland in het weekend 

van 2 en 3 maart 2024. De laatste
reguliere competitiespeelronde
wordt gespeeld in het weekend
van 15 en 16 juni. 

HOOFDKLASSES
De clubs in de Tulp Hoofdklasse
Dames en Heren beginnen op 
een latere datum aan het seizoen. 
Dit heeft alles te maken met het
Europees Kampioenschap Hockey
2023. Het toernooi wordt van 
18-27 augustus gespeeld in het
Duitse Mönchengladbach. 

Daarom start de Tulp Hoofdklasse
Hockey bij zowel de Dames als
Heren in het weekend van 23/24
september. De Heren spelen de
laatste competitieronde voor de
winterstop in het weekend van
25/26 november. De Dames stop-

pen een week eerder, in het week-
end van 18/19 november. 
Na de winterstop worden 
de eerste wedstrijden weer 
gespeeld in het weekend van 

9/10 maart. 

UTRECHT -  Het hockeyseizoen is nog volop bezig, maar
de KNHB kijkt ook al vooruit. De competitieleiding van
de bond heeft inmiddels de speeldagenkalenders voor
het seizoen 2023/2024 in concept vastgesteld. 

Speeldagenkalender 
seizoen 2023/2024 

ALGEMEEN

02 SEPTEMBER: start
competitie jeugdteams
10 SEPTEMBER: start competitie senioren
23 SEPTEMBER: start Tulp Hoofdklasses
02/03 MAART: herstart senioren en jeugd
09/10 MAART: herstart Tulp Hoofdklasses

18 EN 20 MEI 2024: halve finales Dames en Heren
25 EN 26 MEI 2024: finalerondes Dames en Heren 
29 EN 30 MEI 2024: heenwedstrijden Play-outs
01 EN 02 JUNI 2024: terugwedstrijden Play-outs

Alle kalenders en speeldagen vind je op www.knhb.nl.

DATA SEIZOEN 2023/2024

DATA PLAY-OFFS EN PLAY-OUTS HOOFDKLASSE




